

Dear Principals of the Inviting school Project

IE DEVELOPMENT WORKSHOPS

I am pleased to inform you that a series of Invitational Education (IE) workshops will be organized in Dec 2012. Ms Lim Lan Chin from Singapore (please see Bio Brief below) will be facilitating these 1-day workshops with focus on building oneself as key asset to IE development in schools. Details are as follows:

TARGET AUDIENCE:

IE project schools

(Teachers on 10 or 11 Dec 2012)

(Principals and senior teachers on 12 Dec 2012)

OBJECTIVES:

- Appreciate the overview of IE
- Reflect on how IE approaches are applied personally and professionally
- Appreciate the overview of the Pyramid of Potential (PoP)
- Apply PoP in one choice area of each participant to strengthen the understanding of self and others

PROGRAMME VENUE:

- Room 5201C, 52 Floor, Hopewell Centre, Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong
(10 & 12 Dec 2012)
- Tsung Tsin Christian Academy (8 Lai Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon)
(11 Dec 2012) School Map link:
(<http://www.ttca.edu.hk/CustomPage/openInIFrame.aspx?webPageId=38&nnnid=51>)

WORKSHOP DETAILS:

Date : (10 & 11Dec 2012 for Teachers) (repeated workshop)
(12Dec 2012 for Principals, and senior teachers)

Theme: **IE from WITHIN**

Time : 9am to 5pm

Please fax your reply **on or before 7 Dec 2012 to Stephanie c/o Creative Primary School (Fax 23382924) for enrolment.** If you have further enquires, please feel free to contact Peter Wong at 28925796 or Stephanie Chan at 23360266.

(Ken Wright)

IAIE Inviting School Program Co-ordinator

FACILITATOR'S BIO BRIEF:

LIM LAN CHIN 林銓貞

Endowed with an aptitude to sense, engage, influence and pointedly impact others, Lan Chin enjoy rallying people and resources to accomplish a vision.

銓貞所拥有的天赋能力，让她能够感知、吸引、影响他人。在与人相处中，她的感染力能够非常直接地对别人产生影响。因此，銓貞非常善于运用自己的能力来团结大家以及调用资源来实现愿景。

Lan Chin graduated from the National University of Singapore with a Bachelor of Science under the auspices of a Public Service Commission Teaching Scholarship. She taught Physics and headed the Science department in secondary schools before she joined the Teachers' Network (Ministry of Education, Singapore) as Head Programmes where she was instrumental in pioneering and developing staff professional initiatives nationwide. An experienced educationist, she led schools in Singapore and enriched many more in the Asia Pacific regions.

在新加坡公共服务委员会奖学金的资助下，銓貞毕业于新加坡国立大学，获得理学学士学位。她从事物理教学工作，并且在中学担任理学学科主任。之后，她加入新加坡教育部的教师联网，在其中扮演关键角色一首创及发展专业教师的计划。作为一名经验丰富的教育者，她不光领导新加坡众多学校，同时也给亚太地区的许多学校带来了蓬勃的发展。

Apart from her extensive work in the mainstream schools, Lan Chin also serves as Supervisor to pre-service teachers with the Nanyang Technological University - National Institute of Education (Singapore). She facilitated with the National Institute of Education (International), sharing her expertise in education to external corporations and international institutions. She has been an education consultant to schools in Asia which includes her passion in Invitational Education in Singapore and Hong Kong as well as the Principal Consultant to schools in Indonesia.

在主流学校开展广泛工作之余，銓貞也与南洋理工大学-新加坡国立教育学院合作，担任实习教师们的导师。她通过与国际教育学院合作，向外界公司及国际学院分享专业知识。作为亚洲众多学校的教育顾问，她把对教育的热情融入了新加坡和香港的启蒙教育事业。与此同时，她还担任印度尼西亚学校的首席顾问。

Lan Chin founded SOUL INSPIRING to inspire others to celebrate life. She has served a range of audience from educationists, parents and adult learners who seek to improve themselves personally and professionally. She is a passionate speaker and facilitator with local and international experience.

銓貞创办了“心灵的鼓舞”来提供顾问与咨询服务，以激励人们赞颂生命。她帮助各行各业的人，包括教育人士，家长，成年学者等一些寻求人格和专业知识成长的人。她是一个充满热情的演说家，同时也是一个具有丰富国内外经验的导师。

She authored the book "LIVING INVITINGLY -- Unlocking the Bloom Within" to encourage greater well-being for self and others.

她所撰写的书《赞颂人生—揭开潜能》，鼓励人们对自己和他人都要充满信心。

Reply Slip:

Workshop on “*IE from WITHIN*” by Lim Lan Chin

To:

IAIE(HK) c/o Creative Primary School (Fax: 23382924)

Attn: Ms Stephanie Chan

(Please fax on or **before 7 Dec 2012**)

My school’s participation is as follows:

IE from Within (Teachers) 10 Dec 2012 Mon 9am-5pm in Room 5201C Hopewell Centre in Wan Chai

	Name	Post
1		
2		

IE from Within (Teachers) 11 Dec 2012 Tue 9am to 5pm in Tsung Tsin Christian Academy

	Name	Post
1		
2		

IE from Within (Principals and senior teachers) 12 Dec 2012 Wed 9am to 5pm in Room 5201C Hopewell centre, Wan Chai

	Name	Post
1		
2		

Name of School _____

Address of the School _____

Name of Principal _____ Signature _____

Name of the coordinating teacher _____

Telephone _____ Fax _____

e-mail: _____ Date _____